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Zapytanie dotyczy statusu lqcznika chodnika pomigdzy ulicami
Nowq a 10 lVlaja w Giogowie. W imieniu okolicznych mieszkaricow
proszg o odpowiedz na nastgpujqce pytania:

1. Czy jest planowane zbycie terenu na kt6rym poloZony jest w/w
chodnik?

2. Jaki jest aktualny zapis w Planie Zagospodarowania
Przestrzennego dla tego chodnika i czy sq planowane jakie6

zmiany'?
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